# 立法會

# Legislative Council

立法會CB(3) 977/11-12號文件

檔 號: CB(3)/M/MR

電 話: 3919 3300

日 期 : 2012年6月25日

發文者 : 立法會秘書

受文者 : 立法會全體議員

### 2012年7月11日的立法會會議

## 根據《立法會(權力及特權)條例》 動議的擬議決議案

李永達議員會在2012年7月11日的立法會會議上,根據《立法會(權力及特權)條例》動議一項擬議決議案。現隨文附上該議案,供議員考慮。立法會主席已指示應"按所交來的原有措辭印載"在立法會議程上。

立法會秘書

(林鄭寶玲女士代行)

連附件

## 2012年7月11日的立法會會議 李永達議員根據《立法會(權力及特權)條例》 動議的擬議決議案

#### 議案措辭

本會根據《立法會(權力及特權)條例》(第 382 章)第 9(2)條授權發展事務委員會行使該條例第 9(1)條所授予的權力,以命令香港特別行政區政府發展局局長於 2012 年 7 月 18 日前,到發展事務委員會席前,出示就九龍永久碼頭編號第 83 號的租契於 2012 年 6 月 16 日屆滿後的換地安排(包括退回九龍永久碼頭編號第 83 號及重批海運碼頭地段)的所有相關文據、簿冊、紀錄或文件。

# Proposed resolution under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance to be moved by Hon LEE Wing-tat at the Council meeting of 11 July 2012

#### **Wording of the Motion**

That the Panel on Development be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of the Ordinance to order the Secretary for Development of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region to attend before the Panel on Development before 18 July 2012 to produce all papers, books, records or documents in relation to the land exchange arrangement upon expiry of the lease of Kowloon Permanent Pier No. 83 ("KPP 83") on 16 June 2012, including the surrender of KPP 83 and re-grant of the Ocean Terminal Lot.